
Referat FAU møte Ski Ungdomsskole

Sak 12.2023 Opprop
Tilstede:

8A, Aase Reyes
8A, Jon Haakon Ariansen (Vara)
8B, Svein Kråkenes (Vara)
8C, Ole Hermann Berthelsen
8D, Jon Børresen
8E, Astrid Eithun (Vara)
8F, Dagfinn Heggem
8G, Lise Helgesen Ree
8H, Magnus Dokken Liseter
9A, Kristine Schille
9B, Linn Lundwall
9C, Lena Røer (Vara)

9D, Peder Holt
9E, Andrea Skaarer Kreutz
9F, Asgeir Enersen (Vara)
9G,Andreas Jeksrud (Vara)
10C, Terje Mehren
10D, Aase Birgitte Elle
10E, Solvår Kvedalen
10H, Are Hammervold Solvang
Skole, Cathrine Sandsmark
Skole, Anja Rismyhr
Skole, Ann Christin Pedersen

Forfall:
9H, 10A, 10B, 10F, 10G

Sak 13.2023 Godkjennelse av innkalling
godkjent

Sak 14.2023 Godkjennelse av saksliste
godkjent

Sak 15.2023 Rektor/Inspektør informerer
Vaping
Bekymring over holdninga til ungdommen rundt vaping.

- Problematisk med dobesøk i timene
- grupper samles på do for å vape, avtaler gjennom digitale kanaler

- Mange på do i friminuttene også
- kan skape redsel for yngre elever å gå på do
- Tiltak som voksentilsyn/check-in på toaletter hjelper

- rykter om bruk av hasj
- Kan ikke bekreftes/bevises, men skolen er klar over det og er

oppmerksomme
- Elevene er redd for snitching



- mye hemmelighetskremmeri og frekke svar
- elevene innrømmer ingenting og går i forsvar
- Fokus på beviskrav, “har du bilde/film”, “hvem har sagt det” etc.
- Foreldre kan også bistå ved å snakke med sine ungdommer her, komme litt i

forkjøpet
- Konsekvenser/tiltak

- Rektor ringer foresatte
- Større begrensninger for dobesøk i timene dersom man ser at det er et

mønster hos enkelte
- Ekstra tiltak mot gjenglederne

- Foreslår oppfriskning/påminnelse om lokalt regelverk på skolen
- Oppfølging/bistand fra andre etater

- Politiet har ikke kapasitet til like hyppig synlighet som tidligere år
- Forebyggende har ingen ressurser å stille med for sosiale møter på skolen

Elevundersøkelse og skolemiljøundersøkelse
Elevundersøkelsen har begrensa verdi på grunn av anonyme svar.
Skolemiljøundersøkelsen er ikke anonym, så denne har større verdi for lærerne.
Gjennomgang av undersøkelsene på neste FAU.
Nasjonale prøver
Ressursteamet presenterer nasjonale prøver for FAU

- Ann Christin - Ressurskoordinator
- Anja - Lærer Mat og helse

Link til presentasjonen

Nasjonale prøver er et godt verktøy for lærerne
- Det er viktig å bruke tid på å analysere resultatene
- Skolen kan bruke denne analysen for å finne ut hvor og hvordan vi kan hjelpe elever

med dårlige resultater.
- Skolen kan også nivådele undervisningen.

Julemarkering (Kirke/Alternativ)
Utelukkende julemarkering 11.12. Alle andre dager er det vanlig skole.
En gruppe fra produksjon for sal og scene skal fremføre noe i kirken.

- Forslag fra FAU om å lage et felles alternativ

Sak 16.2023 Status ball og musikal
Ballkomiteen begynner å få oversikt over hva de trenger hjelp til.

- Ønske om bidrag fra foreldrene (pynt etc)
- Rektor ordner DJ
- Pynt og mat er i boks

- Budsjettet er ganske knapt
- FAU pleier å søke om støtte fra Vinkelpotten - kontakt Anders Såheim om dette

- Dette må inn i årshjulet og dokumentene
Lena har kjøpt Julelys (10 lenker) + dekorlys (Original pris: 6000,- Rabattert pris: 2200,-)

https://drive.google.com/file/d/1BjZ8GHBPff0oqAg1tzUI8uYmLSu8kkNP/view?usp=sharing


Forslag om å låne flaggstang-julelys
Rektor snakker med komiteen om behov for rød løper og svart fløyel.

- Mulighet for å låne

Sak 17.2023 Oppsummering fra klessalget
Vanskelig å skaffe folk til å rigge opp/ned og drive salget
Vi kan godt gjennomføre dette lokalt på Ski ungdomsskole, dersom vi klarer å få nok folk.
Det var voldsom rift om ballkjolene. Alle kjolene var i praksis solgt etter 5 minutter.
Mye god erfaring i etterkant, men få som visste hva de gikk til.
Komiteen skal systematisere erfaringene sine.
Kjolesalgkomiteen bør settes opp veldig tidlig i året.
Informasjon om salget må bli sendt ut til elevene på 10.-trinn i god tid før skoleslutt.

Sak 18.2023 Forslag til aktivitet 9. trinn
Arbeidslivsfag (Valgfag i 8., 9. og 10.trinn skal ha utsalg av ting de har produsert. Kan det
utvides til å bli et større arrangement som 9.trinn kan stå for?)
Vi må komme tilbake til dette på neste møte

Sak 19.2023 Økonomi
- Uendra status
- Kanskje litt penger inn fra Haugjordet etter kjolesalg

Forslag til økning av inntektene
- Salg i pausen
- Salg før forestillingen med underholdning i foajeen i forkant.

Sak 20.2023 Eventuelt
Ny flerbrukshall

https://docs.google.com/presentation/d/1ZLLMJ4eklhwYolYjJJ9i2A65y8flYUQw/edit?usp=drive_link&ouid=108428356738479782927&rtpof=true&sd=true

